
GRUNDEJERLAUGET HOLTE AVLSGARD

Referat  af  general forsanr l ing den 9.  nra j  ] : l_ t  L , ! r__19. lqgr  c l .  Hol te Skole. .

Dagso rden  i  henho ld  t i l  i ndka lde l se  a f  16 , .  ap r j L  1917 .

Formanden St ig Arnt  b@d velkorrunen t i l  de f rerrun@dte grundejere og g ik  over  t i l
fPrst .e punkt  pA da<;sordenen

l .  VaLg  a f  d i r i gen t .  Aage  Ho lm b lev  va lg t  og  e f t e r  en  konsLa te r i ng  a f  gene ra l -
forsaml ingens lov l ighed b lev ordet  g ivet  t i1  St iq  Arnt  for

2.  Formandens beretn ing.  Beretn ingen star tede med en gennemgang af  forholdene
t f o r I o b n e A r h a r d e r v a e r e t e n d e l r e p e r a t i o n e r o g

mindre forbedr inger  l igesom en del -  grundejere har  fAet  deres insta l la t ioner
gennemgAet,  b la.  med grundlag i  det  af  bestyre lsen udarbejdede og udsendte
sp@rgeskema, som var  udfy ldt  og returneret  af  ca.  50 t  a f  n iedlemmerne.

Gennemgangen sluttede med at. onrtale, at der - som opf@rt i regnskabet - stadig
er  et  rest t i lgodehavende pA ca.  kr .  8 .000.-  for  antennereperat ioner .  Bel6bet
er  fordel t  pA 3 grundejere og bestyre lsen er  s tadig af  den opfat te lse,  at  e jer-
Iauget  skal  hol -de fast  pA s i t  krav og ikke d iskutere evt .  a fskr ivn ing.

Derefter gik formanden over ti l  en gennemgang af Ovrige sager vedr. vort omrAde
som bestyrelsen havde behandlet.

Korununen har bedt ejerlauget s@rge for beskaring af buske ved og under klynge-
husbelysningen og formanden opfordrede a l le  impl icerede t i l  a t  s6rge for ,  a t
bevoksningen b lev holdt  nede i  passende hdjde.

BestyreJ-sen har modtaget en klage over gener fra en m@dding pA f,angkergaard.
Sagen er  endt  i  Mi l j@minister ie t  og e jeren af  gArden har  fAet  besked pA at

.  f jerne m@ddingen.

Sagen om det levende hegn langs med vort granhegn pA @rnebakken har ogsA varet
behandlet .  Sagen er  fore l@big endt  med,  at  der  skal  ske en opstamning af  t raerne
i  det  levende hegn,  sAledes at  vore beboere kan fA udsigten igen.

Bestyre lsen har  ogsA fu lgt  udvik l ingen i  kommunens p laner  om anlag af  s t ier ,
beplantn in l ter ,  parker ingspladser ,  t raf ikomlegning m.v.  i  narheden af  vor t  omrAde.
Bortset  f ra en vedtagelse af  nogle st ier  m.v.  pA gol fbanen er  der  ikke t ruf fet
nog le  bes lu tn inge r .

Der har  veret  en del  skader pA vore vejanlag og bestyre lsen har  foranlediget  at
kommunen har  e l ler  v i l  re tablere.

Bestyre lsen modtager med mel lemrum henvendelser  f ra k lyngehusejere,  der  @nsker at
opf6re udhuse,  udski f te  d@re og v induespart ier  m.v.Hidt i l  har  d isse endr inger  ikke
betydet  endr ing af  omrAdets karakter ,  hvor for  bestyre lsen ingen indvendinger har
ha f t .

Formanden sluttede med at n.evne, at der stadigvek sker heervark begAet af b@rn mod
beplantn ingerne pA vore fa l l .esarealer .  Indt i l  nu har  det  veret  mul ig t  at  udbedre
for  forholdsvis  smA bel@b, men formanden opfordrede a l le  t i l  a t  medvi rke t i l ,  a t
f remt id igt  herverk undgAs.

De f leste sp6rgsmAl f ra salen dre jede s ig om antenneanleegget  og det  udsendte spdr-
geskema, hvoraf  der  kan drages den konklus ion,  at  en udski f tn ing af  antenneanlagget
ikke er  umiddelbar t  forestAende.

OgsA andre punkLer b lev ber@rt ,  hvoref ter  forrnandens beretn ing b lev godkendt .



Here f te r  b lev  o rde t  g i ve t  t i l  e j e r l auge ts  kasse re r  f o r

3.  Foreleggelse af  regnskab for  1976,  der  i  henhold t i1  kotyme blev behandlet  sammen
med

4.  Fors lag t i l  budget .  og.  kont . ingent . .  Den forc 's l .Aede kont igent forh6je lse for  gruppe I I
b lev kommenteret  ganske kor t  og i  den forb indel -se henst i l . l ,ede kassereren t i l  a l le
at  undgA kont ingentrestancer .

Salens sp@rgsrnAl  koncentrerede s ig f1rst  og f remmesl  om gar tnerudgi f terne og det
b lev  op l ys t ,  a t  udg i f t e rne  fo r  L977  v i l  and rage  k r .  70 .000 . -  exc l .  mon is .

Formanden kom med en redeg0relse for ,  hvad e jer lauget  f ik  for  d isse penge og beskrev
pA opfordr ing,  t rvor ledes bestyre lsen i  de for lpbne Ar har  indhentet  t i lbud.

Dir igenten afs lut tede d isse punkter  pA dagsordenen med at  henst i l le  t i I  bestyre lsen,
at  der  b lev indhentet  t i lbud med passende mel lemrum og heref ter  b lev regnskab og
budget godkendt.

5.  Indkomne fo.e l -3g. .Or6f teIsen af  fors laget  om grasarmerede sten ved indkOrslen t i l
k ly"qeh"s.""  for  at  mul igg@re yder l igere parker ing endte med at  b l ive overgivet  t i l
bestyre lsen t i l  v iderebehandl ing.  Det  b lev s lAet  fast ,  a t  evt .  arbejde er  for  de im-

-_ p l iceredes egen regning.
Det andet forslag om en afskarmning langs Kikhanebakken mod klyngehusene aff@dte en
lengere d iskusion.  Ef ter  at  general forsaml ingen havde konkluderet ,  a t  fors laget
dre jede s ig om omrAdet  ud for  k tynge B,  b lev det  fores lAet ,  a t  bestyre lsen skul le
se nermere pA forslaget og om muligt komme med en l@sning pA neste Ars generalfor-
saml ing.  Det  b lev vedtaget .

6.  Valg af  bestyre lsesmedlemmer.  Her konstaterede general forsaml ingen genvalg.

7.  Valg af  bestyre lsessuppleant .  Lei f  Fr i .dor f  b lev va19t  som suppleant  for  gruppe I .

8.  VaIg af  rev isorer  og rev isorsuppleant .  OSsA her  konstaterede general forsaml ingen
genvalg.

9.  Eventuel t .  En grundejer  mente,  at  bestyre lsen burde have h ju lpet  det te Ars for-
s lagsst i l lere med at  udforme fors lagene,  sAledes at  lange d iskussioner  om for to lk-
ningsproblemer kunne undgAs.

Foramnden svarede,  at  det  var  bestyre lsen natur l igv is  v i l l ig  t i l ,  men g jorde op-
marksom pA, at det ene af Arets forslag var indkommet 4 timer fOr fristens udl6b.

Til slut opfordrede Stig Arnt alle hundeejere ti l  at f lre deres hunde i snor inden
for vort omrAde.

Heref ter  konstaterede d i r igenten,  at  dagsordens punkter  var  udtomt,hvoref ter  gene-
ra l f o r sam l ingen  b lev  heve t  k l .  22 .55 .


